
Referat af bestyrelsesmøde 13.09.2010 – Præstøløberne 
 
Til stede var: Sanne K, Keith, Irene, Peter og Berit) 
Mødet afholdtes hos Berit. 
 
Ad. 1 – opfølgning på ref. fra sidste møde 
De nye løbetider. Tirsdag for begyndere. 
Der er kommet to nye løbere ( en pædagog og en bruger). 
 
Ad. 2 – Status på kontingent og medlemsliste 
Punktet udsat til Mette er raskmeldt. 
 
Ad. 3 – Julefrokost 
Dato for julefrokost er 19.11. Vi har endnu ikke fundet lokale, og flere muligheder blev drøftet (vi har så nu 
efter mødet fundet lokale, nemlig roklubbens lokale). 
 
Vi skal have nedsat et festudvalg. Sanne spørger Annette V + evt. Mette J. og Sanne T. 
Herudover står Keith og Berit som ”buffere”. (Festudvalget består nu af Annette V/Ulla, Keith og Berit) 
 
Vi skal huske at minde Sven Bjarne om at han skal sende mail ud om årets løber. 
 
Ad. 4 – Løb med Præstøløberne 2010 
10-ugers program: 
Peter har lavet et udkast. Udkastet blev godkendt, og Peter sender rundt til medlemmerne. Vi håber så på, 
at der er nogle medlemmer, der melder sig. 
Derefter annonceres i avisen. 
 
Ad. 5 – Evt. 
Irene foreslår, at vi overvejer at søge midler til klubhus. LAG – Fremme vækst og udvikling i lokalområdet. 
 
Sanne K fortalte om ”gang i Vordingborg” og foreslår, at vi deltager næste år. Det giver tilmed gratis 
reklame. 
 
Ad. 6 – Dato for næste møde 
Næste møde afholdes 17.11 kl. 17.30 hos Sanne K. 
 
 
Referent 
Berit 
 
 


